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Interpelacja w sprawie wymiany latarni przy ul. Bajkowskiego . 

• 

� Q� r?�e(kW:, 
W związku z planowanym remontem ul. Bajkowskiego zwracam się z prośbą o podjęcie 

pilnych rozmów przez Zarząd Dróg i Mostów z PGE Dystrybucja S. A. oddział Lublin RE Lublin

Miasto w sprawie ujęcia przez Spółkę w planie zadań remontowo-inwestycyjnych wymiany latarni 

nr 1 przy ul. Bajkowskiego. 

Jednocześnie proszę o ustalenie ze Spółką energetyczną wymiany wskazanego słupa betonowego na 

nowy słup stylizowany typu pastorał wyposażony w energooszczędne oprawy typu LED. 

Wskazana zmiana dopełni planowane przez Miasto prace remontowe oraz zapewni 

odpowiednią estetykę w sąsiedztwie zabytkowego gmachu Ratusza. Biorąc pod uwagę, że sprawa 

dotyczy w tym wypadku tylko jednej latarni, której słup jest w dodatku stary i zdegradowany 

technicznie porozumienie w tej sprawie jest w pełni zasadne i potrzebne. 

W odpowiedzi proszę o przekazanie mi stanowiska Spółki PGE po podjętych w tej sprawie 

rozmowach przez ZDiM. 


